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01 I. D’un vieux jardin from Trois morceaux pour piano Lili Boulanger (1893–1918) 

02 Ballade “Hommage à Chopin”     Simon Laks (1901–1983) 

03 I. Noctuelles from Miroirs, M. 43     Maurice Ravel (1875–1937) 

04-06 Estampes        Claude Debussy (1862–1918) 

07-09 Prélude, Choral et Fugue, FWV 21     César Franck (1822–1890) 
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• Multiple award-winning, e.g. the Classical Prize from the Rotary Club Berlin and at the Elise  

  Meyer Competition Hamburg 

• International concert activity, for example, in South America 

• Debut album 

• Develops innovative concert formats 

Tracklist 
 

New Release – March 2024 



 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

The internationally acclaimed pianist Adriana von Franqué takes a musical journey through 

Paris on her GENUIN debut album. The world-concerting musician, known for innovative 

concert formats and unusual program selections, focuses on the delicate and poetic aspects 

of the "City of Lights". With a sensitivity for sound and clarity, she plays music by Lili 

Boulanger, César Franck, Claude Debussy, Maurice Ravel, and Simon Laks from Warsaw. 

The result is floating, atmospheric, finely crafted music that seems to incorporate the Tuileries 

Garden, the banks of the Seine, or the intricate lacework of the Eiffel Tower... 

 

Eine musikalische Wanderung durch Paris unternimmt die international ausgezeichnete 

Pianistin Adriana von Franqué auf ihrem GENUIN-Debüt-Album. Die weltweit konzertierende 

Musikerin, die mit neuartigen Konzertformaten und ungewöhnlichen 

Programmzusammenstellungen glänzt, nimmt dabei das Filigrane und Poetische der 

„Lichterstadt“ in den Fokus. Mit Klangsinn und Klarheit spielt sie Musik von Lili Boulanger, 

César Franck, Claude Debussy, Maurice Ravel und von dem aus Warschau stammenden 

Simon Laks. Schwebende, sphärische, feingliedrige Musik, in die der Tuilerien-Garten, die 

Seine-Ufer oder das ziselierte Spitzenwerk des Eiffelturms eingewoben zu sein scheinen ... 
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